

2 To Go : Rm 5800/pax
4 To Go : Rm 4100/pax
6 To Go : Rm 3700/pax
8 To Go : Rm 3400/pax

*The price is applicable only for January, May, June, and July.



6天5夜

迪士尼欢乐游

东京 | 富士 | 迪士尼



第一天 东京机场 - 东京酒店 (单程)

• 机场接机

抵达机场后, 专车接机前往酒店, 回到酒店后自由活动。

酒店: **Comfort Hotel Tokyo Higashi Kanda 或同级**

第二天 东京 - 富士河口湖 - 东京 (包车) (酒店早餐)

• 忍野八海

位于古色古香的忍野村, 有八个泉水, 里面充满了来自富士山的含水层水。这个神圣的地方是日本的天然纪念物, 也是体验乡村生活的热门旅游景点。

• 大石公园

大石公园位于河口湖北岸, 四季鲜花盛开, 是近距离观赏富士山及其周围湖泊的绝佳地点。

• 日川時計店

眺望富士山, 游览完浅间神社后可以沿着导航步行慢慢过来这边, 一路上的风景都很美, 来到这条小街, 就拍拍照, 打打卡吧。

酒店: **Comfort Hotel Tokyo Higashi Kanda 或同级**

第三天 东京 - 迪士尼 - 东京 (往返接送) (酒店早餐)

• 东京迪士尼乐园

在这里度过一整天, 您可以近距离体验您最喜欢的迪士尼电影故事和角色, 因为世界上最著名的特许经营主题公园为您提供丰富的体验, 无论年龄大小。东京迪士尼乐园目前展示的众多景点中有许多家喻户晓的名字, 包括《怪兽电力公司》、《玩具总动员》、《加勒比海盗》、《爱丽丝梦游仙境》、《小熊维尼》等等! 此外, 一定要前往附近的迪士尼海洋 (DisneySea), 那里提供以水为主题的游乐体验, 包括《阿拉丁》、《小美人鱼》和《海底两万里》等系列作品。

酒店: **Comfort Hotel Tokyo Higashi Kanda 或同级**

第四天 东京市区游 (包车) (酒店早餐)

• 筑地市场

这个东京的文化地标以世界上最大的鱼市场而闻名, 提供大量新鲜的海鲜、农产品以及菜肴。

• 浅草寺

浅草寺以其历史背景和建筑风格而闻名, 是日本首都最古老的佛教寺庙。这座神圣的寺庙已经经历了几个世纪的历史, 并因战争而重建, 它是日本人民和平与重生的象征。

• 秋叶原

如果您是日本娱乐文化的粉丝, 这里就是您不容错过的地方。在这里您可以找到的东西包括但不限于漫画、动漫商品、女仆咖啡馆以及游乐场和卡丁车。

• 新宿

霓虹灯闪烁的新宿区是因其建筑和主要由餐馆和酒吧组成的夜生活区而特别受游客欢迎。从黄金街到花园神社, 再到御苑, 这里是个要什么有什么的地方。

酒店: **Comfort Hotel Tokyo Higashi Kanda 或同级**

第五天 东京自由行 (不包车) (酒店早餐)

建议景点:

• 东京国立博物馆

这所博物馆收藏有大量的重要文化财产、国宝、法隆寺宝物等约11万件文物, 其中一些文物的历史可以追溯到古代、中世纪甚至明治时期, 在这里度过一整天都保证走也看不完!

• Shibuya Sky

距离地面 230 米, 涩谷天空是欣赏涩谷全景的绝佳地点, 也是欣赏大都市全景的绝佳拍照地点。

• 银座

此地是因其奢华的购物、餐饮和娱乐体验而闻名, 几乎拥有保证物质享受的一切。从历史悠久的百货商店、精品店、艺术画廊、餐厅和咖啡馆, 银座是低俗文化与高雅文化碰撞和融合的地方。

酒店: **Comfort Hotel Tokyo Higashi Kanda 或同级**

第六天 东京酒店 - 东京机场 (单程) (酒店早餐)

• 机场送机

前往机场乘坐班机回国结束愉快旅途。



配套价格包含:-

1. 来回机场接送
2. 酒店住宿 (四星级或同级) 含酒店及酒店早餐
3. 5天酒店早餐
4. 每日行程内包车 (含车油, 停车费, 高速公路费)
5. 包车行程中所列景点

配套价格不含:-

1. 行程景点门票
2. 旅游保险
3. 客户在酒店的费用餐食, 活动, 酒吧, 以及自定费用
4. 没有包车的景点 (自由活动只是建议客户浏览项目)

2 To Go : Rm 5800/pax
4 To Go : Rm 4100/pax
6 To Go : Rm 3700/pax
8 To Go : Rm 3400/pax

*The price is applicable only for January, May, June, and July.



6D5N

A brief tour guide to ...

Disney Dream Tour

Tokyo | Mt Fuji | Disney



DAY 1 Tokyo Airport - Tokyo Hotel (Direct Transfer)

• Airport Pickup

A private charter will pick you up from airport and check in to the booked hotel.

Hotel: Comfort Hotel Tokyo Higashi Kanda or Similar

DAY 2 Tokyo - Fujikawaguchiko - Tokyo (Day Tour) (B)

• Oshino Hakkei

Located in the quaint village of Oshino lies the eight springs filled with aquifer water that comes from Mount Fuji. A natural monument of Japan, this sacred place is a popular tourist attraction for a taste of the village life.

• Oishi Park

Located on the north shore of Lake Kawaguchiko, this park is full of flowers and makes a great spot for a close view of Mount Fuji and its surrounding lake.

• Hikawa Clock Shop

At the hidden version of the photo spot, Hinikawa Watch Shop, you can take photos of the beautiful scenery of Mount Fuji and the Japanese street view.

Hotel: Comfort Hotel Tokyo Higashi Kanda or Similar

DAY 3 Tokyo - Disney - Tokyo (Round Trip) (B)

• Disneyland or Disneysea

Spend one full day here as you get to experience up close in person with your favourite Disney film stories and characters as the world's most famous franchise theme park has plenty to offer regardless of age. Many iconic household names are part of the long list of attractions Tokyo Disneyland currently have on show, including *Monsters, Inc*, *Toy Story*, *Pirates of the Caribbean*, *Alice in Wonderland*, *Winnie the Pooh*, and many more! Moreover, make sure to head over to the nearby DisneySea which features water themed play experience with franchises like *Aladdin*, *the Little Mermaid*, and *20,000 Leagues Under the Sea*.

Hotel: Comfort Hotel Tokyo Higashi Kanda or Similar

DAY 4 Tokyo City Tour (Day Tour) (B)

• Tsukiji Market

This cultural landmark of Tokyo is known for being the largest fish market in the world and has plenty of and fresh seafood and produces as well as dishes to offer.

• Sensoji Temple

The oldest buddhist temple in Tokyo, this sacred site is visited more than 30 million times annually and it's famous for its historical background and architectural style.

• Akihabara

Also known as Akiba, this is the place to be for geeks of all Japanese entertainment culture. The things you'll find here including but not limited to manga, anime merch, and maid cafes as well as arcades and go-karts.

• Shinjuku

The strikingly neon-lit Shinjuku districts are particularly popular with tourists for its buildings and its nightlife districts, consisting primarily of restaurants and bars.

Hotel: Comfort Hotel Tokyo Higashi Kanda or Similar

DAY 5 Tokyo Free & Easy (No Transport) (B)

Attraction recommend:

• Tokyo National Museum

Housing approximately 110,000 artefacts including Important Cultural Properties, National Treasures, and Horyuji Treasures, with some going back to the ancient and medieval to the Meiji Period, one will not be faulted for spending a whole day here!

• Shibuya Sky

Standing at 230 meters above the ground, Shibuya Sky is the place to be for unobtrusive view panoramic view of Shibuya and a great photo op spot of the iconic Shibuya Crossing.

• Ginza

It is famous for its lavish shopping, dining and entertainment experience. From historic department stores, to boutiques, to art galleries, and restaurants and cafes, this is where low and high culture meet and fuse.

Hotel: Comfort Hotel Tokyo Higashi Kanda or Similar

DAY 6 Tokyo Hotel - Tokyo Airport (Direct Transfer) (B)

• Airport drop-off

Head to Tokyo airport for the flight back home to end the memorable journey.



Package Prices Inclusive Of:-

- 1.Return airport transfer
- 2.Hotel accommodations (4 star or similar) with daily hotel breakfast
- 3.Five(05) Daily hotelbreakfast
- 4.Private chartered car daily as per itinerary (included fuel,tolls and highway fees)
- 5.Sightseeing as per itinerary

Package Price Exclusive Of:

- 1.Optional sightseeing entrance ticket
- 2.Travel insurance
3. Customer own expenses at the hotel
- 4.The suggested sightseeing are not included on the Free & Easy Day without a chartered vehicle

Disclaimer: Due to Covid-19 travel restrictions, local / religious festivals, public holidays, weather condition, transport technical issue, acts of nature, we reserved the right to alter the sequence or change, amend or alter the itinerary, if necessary, with or without prior notice.

Remark: There will be no refund or replacement if the tour logistic affected by the above issue. All pictures are for illustration purpose only.

Additional Informations

1. Sales & Booking Period : Jan to Feb 2024
2. Travelling Period : January, May, June, July 2024
3. Vehicle includes fuel, tolls, and highway fees.
4. Vehicle service time: Within 10 hours _ (in accordance with Japanese legal regulations)
5. Driver service fees
 - Small groups:1-13 individuals
 - Bus groups:14-45 individuals

(the actual fee will be adjusted based on the departure day's group size). _

6. Reference vehicle types: 5-8 seat vehicles: Toyota Alphard; 9-14 seat vehicles: Equivalent level to Toyota HiAce; 18-22 seat vehicles: Small buses; 22 seat vehicles and above: Large buses. The listed vehicle types are for reference only, and the actual vehicle will be adjusted based on the group size on the day of departure.
7. Children aged 0-2 years who do not occupy a seat are free; please inform us in advance. Children aged 3 and above are charged the same as adults."



Mango Vacations Sdn. Bhd. 芒果旅游有限公司 (1205544-W) (KPK/LN 8508)

No. 78-01 (1st Floor), Jalan Sierra Perdana 4/1,
Taman Sierra Perdana, 81750 Masai, Johor.

🕒 10am-6pm (Mon-Fri)



@MangoVacationsJB



+607-386 0128



+6011-2608 0128



enquiry@mangovacations.com.my



www.mangovacations.com.my

*Terms & conditions apply, please contact merchant for more information.